
Referat af laborantmøde torsdag den 7. februar 2013 

Til stede var: 

Heidi, Inge, Annette, Carina, Anni, Katrine, Bente, Rikke, Sümbül, Vibeke og Susanne. 

Dagsorden: 
1. Sortiment på fælleslager 
2. Evt. 

Ad 1) 

Vi fortsatte snakken om fælleslager fra sidste møde. Det blev foreslået at få sprøjter og kanyler på 
fælleslager. Annette snakker med Peter om det. Skriveruller udgår, da Anni er den eneste der bruger dem. 

Ad 2) 

Vi skal have nye studentermedhjælpere da Claus og Andreas stopper efter sommerferien. Det er bedst at 
de ikke er fra samme årgang. HEP kigger på 2. års-studerende om der er nogle brugbare friske drenge. 

Hvis der mangler lys til arbejdsborde kan vi få sat noget op som er mere energivenligt end de gamle grønne. 

Der er nedsat en brugergruppe vedr. Svanninge Bjerge. Marianne vil gerne have en repræsentant som er i 
AMG og laborant. Rikke blev foreslået og valgt. 

Bente siger tak til Heidi og Dina, for at de vil hjælpe med Kemikaze.  

I forbindelse med ommærkning af kemikalier er det nemt at slå op i kemibrug, men ikke alle kemikalier er 
oprettet der, da de fortsat står i det gamle register. Rikke undersøger om der kommer en opdatering af 
kemibrug snart. 

 

Ref.: Susanne 


